



Ref: AK099/AK05/291/2017
Date: 1st January 2017

المرجع: AK099/AK05/291/2017
التاريخ: ١ يناير ٢٠١٧ م

After Compliments,

تحية طيبة و بعد،

**Sub: Board Resolution by Circulation
Appointment of a new Chief Executive Officer**

**الموضوع: قرارات مجلس الإدارة بالتمير
تعيين رئيس تنفيذي جديد**

The Board of Directors of Al Kamil Power Company SAOG ("the Company") is pleased to advise the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the investors' community about its resolution to appoint Mr. Abdullah Al-Rawahi as Chief Executive Officer of the Company in replacement of Mr. Yaqoub Al-Harhi effective 01 January 2017.

يسر شركة الكامل للطاقة (ش.م.ع.ع) إفادة الهيئة العامة لسوق المال و سوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين الكرام أن مجلس الإدارة قد عين الفاضل/ عبدالله الرواحي كرئيس تنفيذي جديد للشركة خلفا للفاضل/ يعقوب الحارثي ابتداءا من ١ يناير ٢٠١٧ م.

Mr. Yaqoub Al-Harhi will leave the Company by the same date and pursue new professional challenges within Engie.

سيغادر الفاضل / يعقوب الحارثي شركة الكامل للطاقة (ش.م.ع.ع) في نفس اليوم ليقوم بمتابعة وظيفته الجديدة ضمن شركة إنجي.

Mr. Abdullah Al-Rawahi holds a Master in Industrial Engineering and B. Eng. Degree in mechanical engineering from Sultan Qaboos University.

الفاضل/ عبدالله الرواحي خريج الهندسة الميكانيكية من جامعة السلطان قابوس وكذلك حاصل على شهادة الماجستير في الهندسة الصناعية من نفس الجامعة.

Mr. Abdullah Al-Rawahi has been associated with power plant operations and management in various power plants for over 22 years. He was a site Manager for STOMO in Barka II power and desalination Plant and before that, he was operation manager in Barka II power and desalination Plant and Rusail Power Plant.

ارتبط الفاضل/ عبدالله الرواحي بعمليات الطاقة والإدارة في محطات الطاقة المختلفة لأكثر من ٢٢ عاما. فقد شغل وظيفة مدير محطة بركاء ٢ للطاقة و تحلية المياه في شركة ستومو. وقبل ذلك عمل كمدير عمليات في محطة بركاء ٢ للطاقة و تحلية المياه و شركة رسيل للطاقة لعدة سنوات.

The Board of Directors of Al Kamil Power Company SAOG welcomes Mr. Abdullah Al-Rawahi and expresses all its gratitude to Mr. Yaqoub Al-Harhi for the work completed and projects achieved successfully over his period with the Company.

يرحب مجلس إدارة شركة الكامل للطاقة (ش.م.ع.ع) بالفاضل عبدالله الرواحي و يثمن جهود الفاضل/ يعقوب الحارثي التي بذلها للشركة وقيادته الناجحة خلال مدة توليه لمنصب الرئيس التنفيذي.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

**Yaqoub Al Harthy
Chief Executive Officer**

**يعقوب الحارثي
الرئيس التنفيذي**

